

LED Solar Spike Luminaire

وحدة إضاءة ليد غرس (طاقة شمسية)

Notes:

- 1- When the lamp is not working or the working time is short, please place the lamp in a location where the sun is shining directly to charge for 2 days. Don't turn on the lamp during the process. If it still doesn't work or working time is short, please contact the factory.
- 2- The product has light sensor, please use it where there is no light.
- 3- Rainy weather will affect the charging of lamp, the working time will be reduced.
- 4- Don't install the lamp in a place that is easily immersed in water.
- 5- Don't install the lamp in eaves, tree bottoms and other environments where there is no direct sunlight.
- 6- The lamp has built-in battery, don't throw away directly.

ملاحظات:

- 1- عندما لا يعمل المصباح أو يكون وقت العمل قصيراً، يرجى وضع المصباح في مكان حيث الشمس مباشرة لمدة يومان. لا تقم بتشغيل المصباح خلال هذه العملية. إذا كان ما زال لا يعمل أو وقت العمل قصير، يرجى الاتصال بالوكيل.
- 2- المنتج لديه مستشعر للضوء، يرجى استخدامه في مكان غير مضيء.
- 3- سيؤثر الطقس الممطر على شحن المصباح، وسيتم تقليل وقت العمل.
- 4- لا تقم بتركيب المصباح في مكان يسهل غمره في الماء.
- 5- لا تقم بتنشيط المصباح في التجاويف، أسفل الأشجار والبيئات الأخرى التي لا يوجد بها أشعة الشمس المباشرة.
- 6- يحتوي المصباح على بطارية مدمجة، لا تخلص منها مباشرة.

PRODUCT PARAMETERS**معلومات المنتج**

Parameter	الخصائص		
Model No رقم الموديل	ILS2SSL830WW01		
Solar Panel اللوحة الشمسية	Poly crystalline silicon 5V/2W سيليكون بولي أحادي ٥ فولت / ٢ واط	5V/2.7W ٥ فولت / ٢.٧ واط	
Battery البطارية	18650# lithium battery 3.7V/1300mAh بطارية ليثيوم سعة ١٣٠٠ ملي أمبير / ٣.٧ فولت	3.7V/1300mAh ٣.٧V/1300mAh	
LED Source مصدر ليد	58pcs LED2835 ٥٨ قطعة LED ٢٨٣٥ ليد	58pcs LED2835	
ChargingTime وقت الشحن	Hours 4-6 ٤-٦ ساعات	٦-٤ ساعات	Hours 4-6
WorkingTime وقت التشغيل	9-10Hours ٩-١٠ ساعات	١٠-٩ ساعات	9-10Hours
IP Grade درجة الحماية	IP65 درجة الحماية ٦٥	٦٥ درجة الحماية	IP65
Function الوظيفة	Light control التحكم في الإنارة	التحكم في الإنارة	Light control
Power القدرة	2W ٢ واط	٢ واط	2W
Main Material خامة المنتج	Plastic + Glass بلاستيك + زجاج	بلاستيك + زجاج	PC

PRODUCT MANUAL**تركيب المنتج**

Grassland installed mode

وضع التثبيت الأرضي العشبية



Please charge in the sun for 4 hours before using for the first time

يرجى الشحن في الشمس لمدة ٤ ساعات قبل الاستخدام لأول مرة



Two optional
Simple and warm

Due to natural selection/meticulous craftsmanship/modern fashion
One light, two colors and two levels of brightness
Easily crush similar outdoor lights
Solar lamp enclosure lamp outdoor waterproof garden lamp villa
garden parapet pillar headlamp enclosure lamp

INSTALLATION INSTRUCTIONS

تعليمات التركيب

LED Solar Spike Luminaire

وحدة إضاءة ليد غرس (طاقة شمسية)

Check Remarks before use:

- 1- Place lamp under sunshine for 4-6H after you get goods and turn on, because it only reserve part energy in battery.
- 2- The less time to charge under sunshine, the less time to work at night.
- 3- There is the difference of working time and brightness extent for different light, please note.
- 4- Please clean the panel and in case of poor charging effect if it happen to have obstacle in panel in using.

تحقق من الملاحظات قبل الاستخدام:

- ١- ضع المصباح تحت آشعة الشمس لمدة ٦-٤ ساعات بعد الحصول على المنتج تشغيله، لأن إحتياطي الطاقة جزء في البطارية.
- ٢- كلما قل وقت الشحن تحت آشعة الشمس، كلما قل وقت العمل في الليل.
- ٣- هناك اختلاف في وقت العمل ومدى السطوع للضوء، يرجى الملاحظة.
- ٤- يرجي تنظيف اللوحة في حال ضعف تأثير الشحن، يحدث ذلك بسبب وجود مانع للوحة عند الإستخدام.

PRODUCT MANUAL**دليل المنتج****Switch Mode:**

- 1- First, turn on 100% bright.
- 2- Second, 50% bright.
- 3- Third, turn off.
- 4- Transfer CW/WW if you keep press the switch for 3 seconds

أوضاع التبديل:
 ١- أولاً. تشغيل ١٠٠٪ مشرق.
 ٢- الضغطة الثانية، ٥٠٪ مشرق.
 ٣- الضغطة الثالثة إيقاف.
 ٤- لتحويل اللون أضغط على زر التبديل لمدة ٣ ثواني.

PACKING INCLUDED**محتويات التعبئة**

1 x Solar Column Lamp

١ × مصباح عمودي بالطاقة الشمسية

1 x Parietal base

١ × قاعدة جدارية

1 x Instruction manual

١ × دليل التعليمات

4 x Screws

٤ × براغي

1 x Ground stick

١ × عصا غرس بالأرض

WALL INSTALLED MODE**وضع التثبيت على الحائط**

1

Drill two holes, place plastic tube inside, then use screw to fix the base on the wall.

قم بعمل ثقبين في الحائط، ثم قم بوضع السدادة المطاطية، ثم قم بربط البراغي لثبتة القاعدة على الحائط



2

open switch, fix lamp on the base, then finish.

قم بتشغيل المفتاح، ثم قم بتثبيت المصباح على القاعدة، ثم الانتهاء.

**DIMENSION****الأبعاد**